
民族晨彩设计融台活态传承

Ethnic Morning Color Design Integrated with Living
Inheritance
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“扎染”设计穿对了真时髦，T 恤、卫衣都能配，色彩丰富照样高级

The "tie-dye" design is really fashionable. T-shirts and hoodies

can be matched, and the colors are still rich and high-end

虽然单一的色彩能够给人十分干净简约的感觉，但是早已不再是人们穿搭的主流，想要

更加时髦，那还得选择色彩丰富的服装。

Although a single color can give people a very clean and simple feeling, it is no longer the
mainstream of people's dressing. If you want to be more fashionable, you have to choose
colorful clothes.

但是色彩的选择也是有讲究的，并不是将颜色都堆积到一起就是时尚，而是要找到颜色

的通性，联系颜色之间的关系，合理地运用颜色。

However, the selection of colors is also exquisite. It is not to pile up colors together is fashion,
but to find the generality of colors, connect the relationship between colors, and use colors
reasonably.

可以尝试一下扎染的时尚手法，利用扎染的设计，将颜色杂糅在一起。

You can try the fashion technique of tie-dyeing, and use the design of tie-dyeing to blend
colors together.

扎染其实是一种色彩的渲染手法，将顺色系或者撞色系的颜色杂糅在一起，形成一种晕

染的形式，这样的设计新形式反而能够中和众多颜色在一起的杂乱感，让造型更加时髦

个性。

Tie-dye is actually a color rendering technique, which blends the colors of the anti-color
system or the contrasting color system to form a form of halo dyeing. This new design form
can neutralize the chaos of many colors and make the modeling more fashionable and
personalized.

那么扎染能够运用在哪些服装当中呢？扎染的服装又可以尝试什么风格呢？和小编一

起来看一下吧。

What clothes can tie-dye be used in? What style can tie-dyed costumes try? Let's take a look.
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别总穿纯色的衣服了，时髦又个性的“扎染”快来试试，超潮流，而且“扎染”设计穿对了

真时髦，T 恤、卫衣都能配，色彩丰富照样高级。

Don't always wear pure color clothes, fashionable and personalized "tie-dye" quickly come to
try, super trendy, and "tie-dye" design is really fashionable, T-shirt, hoodies can be matched,
colorful as high-end.
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扎染的服装单品推荐

Recommended Tie-dye Clothing

扎染 T 恤

Tie-dye T-shirt

T 恤是一种具有随性感的服装单品，而将扎染的颜色与 T 恤相结合，就能够让 T 恤变得

更加时髦个性了。

T-shirt is a casual sexy clothing item, and tie-dyed colors combined with T-shirts can make
T-shirts more fashionable.
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扎染 T 恤建议选择浅色系，因为 T 恤在夏天里是最常见的，浅色系的扎染 T 恤能够让

形象更加清爽一些，不会显得太闷热。

Tie-dyed T-shirts are recommended to be light-colored, because T-shirts are most common in
summer. Light-colored tie-dyed T-shirts can make the image more refreshing and not too
sultry.

扎染卫衣

Tie-dye hoodies

除了扎染 T 恤之外，扎染卫衣也是非常常见的卫衣款式，卫衣具有运动感和活力感，相

比起 T 恤的随性，卫衣要显得更加时髦一些。

In addition to tie-dye T-shirts, tie-dye hoodies are also very common styles. The hoodies are
sporty and dynamic. Compared with the casual T-shirts, the hoodies are more fashionable.

所以卫衣和扎染结合起来也是很和谐的。

So the combination of hoodies and tie-dyes is harmonious.

如果说选择了撞色系的扎染，那么建议和深色系的裤装进行搭配，比如黑色短裤。

If you choose a contrasting tie-dye, it is recommended to match the dark trousers, such as
black shorts.

如果选择了浅色系的扎染卫衣，则更适合与浅色系的裤装进行搭配，比如白色长裤。

If a light-colored tie-dye hoody is selected, it is more suitable to match the light-colored
trousers, such as white trousers.



6

扎染牛仔

Tie-dye denim
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时髦的造型怎么能少得了牛仔？牛仔可以说是非常时髦的一种服装形式，常见的扎染牛

仔应该就是扎染牛仔外套了。

How can a sleek look miss cowboys? Cowboys can be said to be a very fashionable form of
clothing, the common tie-dyed cowboys should be tie-dyed cowcoats.

利用扎染牛仔外套来搭配自己，不仅提升了时尚感，也是十分休闲的。

Using tie-dyed denim jackets to match yourself not only enhances the sense of fashion, but
also is very casual.

扎染牛仔外套建议不要选择大面积的扎染，小面积扎染作为点缀反而更能让造型变得高

级。

Tie-dye denim jackets are not recommended to choose large areas of tie-dye, small areas of
tie-dye as embellishment can make the modeling more advanced.
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扎染阔腿裤

Tie-dye wide leg trousers
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除了上装之外，扎染的裤装也是非常受欢迎的。因为扎染的颜色比较丰富，容易给双腿

造成膨胀感，看上去比较显胖。

In addition to tops, tie-dyed trousers are also very popular. Because tie-dyed colors are richer,
it is easy to cause a feeling of swelling to the legs, and it looks fatter.

所以扎染建议用在阔腿裤当中，阔腿裤对腿型的修饰作用十分明显，能够有效地调和扎

染带来的臃肿感，使双腿看起来更加纤瘦笔直。
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Therefore, tie-dyeing is recommended to be used in wide-legged pants. The wide-legged
pants have an obvious decorative effect on the legform, which can effectively harmonize the
bloated feeling caused by tie-dyeing and make the legs look thinner and straighter.



11

扎染半裙

Tie-dye half-skirt

扎染也可以运用在裙子当中，不管是半裙还连衣裙，只要使用得当，照样能够穿出时髦

又充满气质的感觉。

Tie-dye can also be used in skirt, whether it is a half-skirt or a dress, as long as it is used
properly, it can still wear a fashionable and temperamental feeling.

扎染半裙需要和上装进行搭配选择，那么上装建议选择一些比较有气质的款式，比如西

装、衬衫等都是不错的选择。

Tie-dye skirt needs to be matched with the top, so it is recommended to choose some more
elegant styles, such as suits, shirts, etc. are good choices.

西装和衬衫都属于职场风的服装，和扎染半裙结合在一起，也能够让形象变得没有那么

单调。

Suits and shirts are both professional costumes, combined with tie-dyed skirt, can also make
the image less monotonous.
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扎染连衣裙

Tie-dye dress

为了让穿搭步骤变得简单一些，建议用扎染连衣裙来搭配自己。扎染连衣裙有很多的风

格选择，不同风格的扎染连衣裙有着不一样的气质。

In order to make the dressing process easier, it is recommended to use a tie-dye dress to match
yourself. Tie-dye dresses have many style options, and tie-dye dresses of different styles have
different temperaments.

比如说，走轻熟风的女性就可以用衬衫式的扎染连衣裙来搭配自己。

For example, a light-hearted woman can match herself with a shirt-style tie-dyed dress.

衬衫式扎染连衣裙将衬衫和扎染裙相结合，既有衬衫的干练知性 又有扎染裙的时髦，

建议选择浅色系。

The shirt-style tie-dye dress combines shirt and tie-dye skirt. It has both the ability and
intellectuality of shirt and the fashion of tie-dye skirt. It is recommended to choose light color.
扎染的服装风格选择

Choice of Tie-dye Costume Style
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休闲风

Leisure style

在平时的生活当中，就可以选择休闲风的扎染服装，休闲风的服装能够让女性的气质随

性，加入扎染则会显得时髦。

In daily life, you can choose casual-style tie-dye clothes. Casual-style clothes can make
women's temperament casual, and it will be fashionable to add tie-dye.

卫衣、T 恤等都是具有休闲感的服装，卫衣可以选择扎染套装，而 T 恤建议选择纯色款，

而加入扎染的牛仔裤或者工装裤来与之搭配。

Hoodies and T-shirts are casual clothes. Tie-dyed suits can be selected for hoodies, while pure
colors are recommended for T-shirts, and tie-dyed jeans or overalls are added to match them.
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个性风

Personality

当然，想要让造型变得更加个性的话，对于扎染的服装就很有讲究了，建议用撞色系的

扎染服装来搭配自己。

Of course, if you want to make your modeling more personalized, you have to pay attention to
the tie-dye costume. It is recommended to match yourself with the tie-dye costume of the
contrasting color system.

扎染打底衫加上宽松牛仔裤的搭配，能够让造型更具机能感，牛仔裤选择吊裆裤，要显

得更加时髦个性了。

The tie-dye undershirt and loose jeans can make the shape more functional. The crotch pants
are more fashionable.


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妩媚风

Charming wind

想要利用扎染服装打造出妩媚感，那么扎染服装建议选择扎染连衣裙。

If you want to use tie-dye clothing to create a charming feeling, then tie-dye clothing is
recommended to choose tie-dye dresses.
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扎染连衣裙可以用吊带裙式的设计来搭配自己，吊带裙在夏天里也是十分清凉的，适合

身材出挑的小姐姐们。

The tie-dye dress can be matched with the design of the suspender skirt. The suspender skirt
is also very cool in summer, suitable for girls with outstanding figures.

也可以在吊带扎染连衣裙外面加上一件衬衫开衫，对身材有一定的遮挡。

You can also add a shirt and cardigan to the outside of the tie-dyed sling dress to cover your
figure.

大家在选择扎染服装的时候，一定要擦亮眼睛，因为扎染复合组装并不是容易搭配的服

装，稍有不慎就会让整体的形象大打折扣。

When choosing tie-dye clothing, everyone must polish their eyes, because tie-dye composite
assembly is not easy to match clothing, and any carelessness will greatly reduce the overall
image.


	民族晨彩设计融台活态传承Ethnic Morning Color Design Integrate
	“扎染”设计穿对了真时髦，T恤、卫衣都能配，色彩丰富照样高级The "tie-dye" desig
	扎染的服装单品推荐Recommended Tie-dye Clothing
	扎染的服装风格选择Choice of Tie-dye Costume Style

